

IVE (沙田) 新設教育設施We Park 孕育幼兒教育界新一代人才

Launch of “We Park” at IVE (Sha Tin) to cultivate next-generation child education talents



VTC一直致力提供優質適切的職業專才教育，為學生締造富啟發性的學習環境。早前，VTC機構成員IVE (沙田) 設立新培訓設施「We Park」，並於2022年11月11日舉行開幕典禮，邀得教育局副局長施俊輝先生蒞臨主禮。



「We Park」佔地15,000平方呎，設有13個戶外遊戲主題區，旨在為幼兒、長者及社會服務學科的學生提供培訓場地，掌握及應用遊戲教育的知識和技能，並汲取實戰經驗。



IVE設有九間院校，每所院校校舍均設有學科專業設施，培育學生成為行業專才，而IVE (沙田) 配置多項幼兒教育、長者及社會服務的設備，是幼兒、長者及社會服務專才的搖籃。除幼兒、長者及社會服務學科外，IVE (沙田) 亦設健康及生命科學、商業、工程及資訊科技學科，同樣提供切合業界發展的職專課程，培育學生成為業界人才。

The VTC is dedicated to creating an engaging and stimulating learning environment for students to pursue quality and relevant vocational and professional education and training. A recent example is our newly established training facility at IVE (Sha Tin) named “We Park”. The Park was officially opened on 11 November 2022, with Under Secretary for Education, Mr Jeff SZE, officiating at the Opening Ceremony as Guest of Honour.

With 13 outdoor play zones, the 15,000-square-foot “We Park” is specifically set up to provide a play-oriented training venue for students of the Childcare, Elderly and Community Services Discipline to learn new knowledge, acquire practical skills and gain authentic experience of play education for children.



All nine IVE campuses were purpose-built with industry standard facilities to groom students into professionals in their chosen fields. Among them, IVE (Sha Tin) is well-equipped to serve as the cradle for nurturing future-ready talents for the childcare, elderly and community services industries. In addition, IVE (Sha Tin) also offers specialised training in Health and Life Sciences, Business, Engineering, and Information Technology fields, grooming talents for related industries.